
 
 

Technische vragen: 
 

Datum indiening: 16 januari 2019  
 
Onderwerp: ODRA 1ste Begrotingswijziging 2019 en werkprogramma 2019   
 
Naam indiener: Karel Grimm (VVD) 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Aanleiding: 
Naar aanleiding van de behandeling in de voorronde op 15 januari 2019 van de 1ste 
Begrotingswijziging en het Werkprogramma 2019 van ODRA hebben wij onderstaande 
vragen die tijdens de voorronde niet beantwoord konden worden. 
 
Onze vragen. 
  
1. Raadsvoorstel bij punt 7: 
Klopt het dat het jaartal 2018 moet 2019 zijn? 
 
2. Raadsvoorstel bij punt 4 onder 2.2: 
Wat gebeurt er wanneer er sprake is van onderschrijding nu de gemeente gehouden is aan 
een vooraf vastgestelde afname? Blijft het bedrag van de onderschrijding beschikbaar voor 
2020? 
 
3. Stuk 2 begroting 1ste wijziging, blz. 6 Omgevingsvisie: 
Hoe wordt aan de op risico en informatie gestuurde toetsing door ODRA vorm gegeven. Is 
daarin een rol voor de gemeente weggelegd, of bepaalt ODRA? 
 
4. Stuk 2 begroting 1ste wijziging, blz. 9 Verbeterplan control en Administratieve Organisatie: 
Is de AO tijdig voldoende op orde om het verbeterplan control ten behoeve van de begroting 
2020 goed te kunnen doorvoeren als men in 2019 nog bezig is de AO op orde te brengen? 
 
5. Stuk 2 begroting 1ste wijziging, blz. 15 onder 4.1.4 en 4.1.3: 
Voor complexe projecten wordt ODRN Ingeschakeld. Met hen zijn geen tariefafspraken. 
Geldt in dat geval dat kosten op basis van nacalculatie worden doorberekend? 
 
6. Stuk 2 begroting 1ste wijziging, blz. 20 onder 4.5.2: 
Wat is de reden dat Overbetuwe als enige gemeente geen provinciale subsidie aanvraagt? 
 
7. Stuk 2 begroting 1ste wijziging, blz. 36 Meerjarige ontwikkeling: 
In de post overige kosten zijn voor 2019 ook incidentele kosten (o.a. advies) opgenomen. In 
de begroting 2020 e.v. zijn die kosten niet gecorrigeerd en krijgen derhalve een structureel 
karakter. Is dat terecht? 
 
8. Stuk 3 Werkprogramma 2019, blz. 8 kostenoverzicht: 
De totale kosten voor Overbetuwe zijn begroot op € 947.300, het raadsvoorstel gaat uit van € 
945.286. Vanwaar het verschil? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Karel Grimm (VVD) 


